
 
 

 

Fracie CDA Brabant 

 

Aan het college van Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant 

Brabantlaan 1 

ヵヲヱヶ TV げゲ-Hertogenbosch 

 

Onderwerp: vragen op grond van artikel 43 van het Reglement van Orde 

Betreft:  Commissie Van Doorn met stille trom vertrokken? 

 

Gemert, 6 november 2013 

 

 

Geacht college, 

 

Op www.foodlog.nl/artikel/commissie-van-doorn-met-stille-trom-vertrokken Lezen wij dat 

de commissie Van Doorn met stille trom is vertrokken. 

 

1. BWﾐデ ┌ ﾗヮ SW ｴﾗﾗｪデW ┗;ﾐ ｴWデ さWｷﾐSヴ;ヮヮﾗヴデ ┗;ﾐ SW IﾗﾏﾏｷゲゲｷW V;ﾐ Dﾗﾗヴﾐい W;;ヴｷﾐ 
volgens Foodlog een hele rits successen worden vermeld. 

2. Het CDA Brabant heeft al diverse malen gevraagd naar de stand van zaken m.b.t. de 

commissie Van Doorn, dit artikel verrast ons dan ook volkomen. Wij vragen uw 

college dan ook om het rapport zo spoedig mogelijk ons te doen toekomen. 

3. Een eindrapport kan de suggestie wekken dat het proces is afgerond. In onze ogen is 

dat geenszins het geval en zullen er nog grote stappen gezet moeten worden. Deze 

stappen moeten er toe leiden dat met name ook de schakels boven de primaire 

agrarische sector (die tussen de boer en de consument) hun volle 

verantwoordelijkheid nemen. Bent u dat met ons eens? En welke stappen zie u op dit 

punt? 

4. Is in de begroting 2014 nog budget gereserveerd voor het voortzetten van de 

commissie Van Doorn? 

 

 

 

Hoogachtend, 

Namens de CDA Statenfractie, 

Jeffrey van Agtmaal 

Anke van Extel-van Katwijk 

Noud van Vught 
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